
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	

Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA

Zápis	ze	13. zasedání Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání: 23.10.2015

Místo	konání: sborovna,	Základní	škola	Chýně

Zahájení	zasedání: 17:30 hod.

Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Tereza	Alexová

Mgr.	Miluše	Janotová

Stanislav	Barek

Mgr.	Zuzana	Čermáková

Mgr. Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Omluveni: Mgr.	Alena	Mazzolini

Schválení	programu, zapisovatele	a	ověřovatele.

Školská	rada	schvaluje	

Zapisovatel:	Tereza	Čápová

Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:

1. Projednání	výroční	zprávy	2014/2015

2. Informace	z poradního	sboru	

3. Realizace	vánočních	besídek

4. Diskuze	o	školním	plese

Pro:	5

Proti: 0

Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání.

Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen a	podepsán.

1)	Projednání	výroční	zprávy	2014/2015

Ředitel školy	předkládá	členům	školské	rady	návrh	výroční	zprávy	za	rok	2014/2015	včetně	

příloh	(hospodaření	školy,	výsledovka).	

Při	prostudování	byly	ve	výroční	zprávě	nalezeny	nepřesnosti	a	některé	údaje	je	potřeba	doplnit,	

členové	školské	rady	se	s výroční	zprávou	seznámí,	své	připomínky	pošlou	panu	řediteli	do	

týdne	emailem	a	následně	se	svolají	ke	schválení	finálního	znění	výroční	zprávy,	ideálně	do	

poloviny	listopadu.

2)	Informace	z poradního	sboru

Ředitel	informuje	členy	školské	rady	o	návrhu,	který	zazněl	na	posledním	zasedání	poradního	

sboru,	a	sice	možnosti	sloučení/propojení	školské	rady	a	poradního	sboru.	To	není	z hlediska	

Školského	zákona	možné,	poradní	sbor	není	právní	subjekt.	Zatím	funguje	na	bázi	dobrovolné	

účasti.



Školská	rada	navrhuje,	že	se	jednání	poradního	sboru	vždy	zúčastní	jeden	člen,	který	bude	

stanoviska	a	podněty	prezentovat	na	zasedání	školské	rady.	Za	ŠR	se	přihlásila	paní	Janotová,	

která	se	již	schůzek	účastní,	pokud	nebude	moci,	zastoupí	jí	po	dohodě	některý	jiný	člen.

3)	Realizace	vánočních	besídek

Ředitel:	vánoční	besídka	ve	školce	bude	probíhat	17.12.	a	bude	pro	děti	a	rodiče	vždy	v rámci	

jednotlivých	oddělení,	případně	zvažujeme	sloučení	v některé	větší	třídě	nebo	nové	budově	

školky.	Vánoční	besídka	školy	bude	21.12.	ve	sportovní	hale	u	Kuchaře	v čase	od	cca	17	hod.	pro	

rodiče,	předcházet	jí	budou	vánoční	prodejní	trhy	od	15	hod.	

Školská	rada	žádá	pana	ředitele,	aby	projednal	s provozovatelem	panem	Kuchařem,	že	prodejní	

stánek	s občerstvením	bude	otevřen	až	po	skončení	vystoupení	dětí	a	prostor	bude	náležitě	

ozvučen.	

4)	Diskuze	o	školním	plese

Školská	rada	překládá	panu	řediteli	k diskuzi	téma	školního	plesu.	Z časových,	personálních a	

finančních	důvodů	nebude	v letošním	roce	možné	zrealizovat	tak	velkou	akci,	jakou	je	ples.	Do	

budoucna	lze	uvažovat	o	spoluúčasti	s obcí,	po	otevření	nové	školy.	

Ředitel	informuje	o	záměru	zavést	tradici	Zahradní slavnosti,	která	zatím	nemá	jasnou	

charakteristiku,	ale	mohla	by	být	pojata	i	jako	taneční.	

5)	Ostatní

Čápová:	překládám	stížnost	rodičů	na	skladbu	jídelníčku	ve	školní	jídelně,	výběr	jídel	a	jejich	

množství	se	podle	zkušenosti	rodičů	za	poslední	rok	zhoršil,	ve	srovnání	s jinými	jídelnami	ve	

velkých	školách	za	stejné	peníze	je	naše	nabídka	nedostatečná,	není	výběr	pití.	

Doporučujeme	panu	řediteli	konzultovat	toto	s vedoucí	školní	jídelny	paní	Turskou	a	případně	

s provozovatelem	Scolarest.

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 19:15 hod.

Tereza	Čápová,	předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Tereza	Alexová	……………………………………………………………

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Mgr.	Zuzana	Čermáková	……………………………………………………………………

Stanislav	Barek	…………………………………………………………………………




